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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 30.01.2025, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  09:14 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pe 30.01.2025, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 156/23.01.2025. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și 

convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:17, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației ZOOM. 

Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările 

ședinței ordinare din 30 ianuarie 2025, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în 

funcție, fiind prezenți 19.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Pintilie 

Marius – Nicolae - Primarul Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu – 

Viceprimarul Municipiului Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului 

Pașcani, domnul Chiuariu Dumitru – Director  CLP ECOSERV, reprezentanți ai Consiliului 

Elevilor de la Liceul Teoretic „Miron Costin”, Pașcani, cetățeni ai Municipiului Pașcani, presa 

locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următorul proces verbal al ședinței consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 19.12.2024 

Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai – Gabriel  X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   
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16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

 

 

 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul domnului 

Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, retrage de pe ordinea 

de zi proiectul de hotărâre nr. 3 „Proiect de hotărâre privind nominalizarea reprezentantului 

Consiliului Local Pașcani în Consiliul de Administrație al Casei Municipale de Cultură „Mihail 

Sadoveanu” Pașcani și aprobarea componenței” 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi 

cu modificarea corespunzătoare. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
                         

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X      

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
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1. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani în Consiliul de Administrație al Spitalului Municipal de Urgență 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil   

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, precizează că este necesar 

un amendament la acest proiect de hotărâre. Astfel, dumnealui dă citire conținutului textual al 

amendamenului: „Se suplimentează art. 1, la membri și suplineanți, cu câte un punct”.  

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință suspune la vot amendamentul 

așa cum a fost formulat. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

 Domnul Dogaru Tiberiu - Vasile, consilier local, propune, din partea Partidului Alianța 

pentru Unirea Românilor, ca membru al acestui consiliu, pe domnul Abdalla Bashir, consilier 

local. Dumnealui precizează că membru nominalizat lucrează în domeniul medical și va face 

față acestei misiuni. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, propune, din partea Partidului Social Democrat, ca 

membru al acestui consiliu pe doamna Labonțu Angela, directorul economic al municipiului 
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Pașcani. Dumnealui precizează că peNtru supleant al acestui consIliu îl propune pe domnul 

Buhăescu Mihai. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, propune ca al 

doilea membru din Consiliul de Administrație pe doamna Magda Andrei, care este deja membru 

al acestui consiliu, are studiile și vechimea necesară. Totodată, dumnealui îl propune pe domnul 

Buzatu Constantin ca membru supleant, deoarece îndeplinește toate condițiile. În același  timp, 

domnul viceprimar al municipiului Pașcani, propune ca membru supleant, pentru domnul 

Abdalla Bashir, consilier local, pe doamna Mirela Ancuța, care îndeplinește toate condițiile.  

Ora 09:21 - Se ia pauză pentru realizarea buletinelor de vot. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că, 

dim motive de incompatibilitate, va fi propusă ca membru doamna Mirela Ancuța, în locul 

domnului Abdalla Bashir. Totodată, dumnealui reliefează că membru suplineat va fi domnul 

Chiriac II Eugen. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, precizează că pentru 

desemnarea membrilor și supleanților acestui consiliu, se va vota secret. Dumneaei specifică  

care este modalitatea corectă pentru exprimarea votului secret, respectiv că vor fi considerate 

valabile doar buletinele de vot care vor avea scris „DA” în dreptul persoanelor votate, iar 

buletinele de vot care vor avea și „DA” și „NU” trecut pe buletinul de vot vor fi considerate nule. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, cheamă consilierii locali la vot, 

în ordine alfabetică. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează că nu va participa la votarea 

membrilor propuși și nici la votarea proiectului de hotărâre. Dumnealui reliefază că în cadrul 

comisiei de specialitate a cerut să i se transmită nominalizările, pentru a cunoaște dinainte 

persoanale propuse, evitându-se astfel punerea în situația de a fi numiți oameni pe genunchi, 

care nu sunt competenți. Domnul consilier local reliefeză că, de principiu, aceste nominalizări 

trebuie făcute dinainte. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că ceea ce 

spune domnul consilier local pare a fi corect, dar nominalizările nu sunt  făcute de dumnelaui, 

în calitate de inițiator al proiectului de hotărâre, ci sunt realizate de membrii Consiliului Local. 

Dumnealui reliefează că dacă unul dintre consilierii locali dorea să trimită, într-un fel sau altul, 

către ceilalți colegi, nominalizările cu câteva zile înainte, putea face acest lucru fără nicio 

problemă, însă acest lucru nu este obligatoriu. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

precizează că ar fi bine să fie cunoscute mai bine persoanele nominalizate, dar nu este 

obligatoriu. Dumnealui menționeză că pentru celelalte consilii de administrație, dacă domnul 

consilier local are propuneri și dorește să le împărtășească dumnealui, cu aparatul de 

specialitate, îi stă la dispoziție. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, specifică că nu s-a adresat în mod direct 

domnului primar. Dumnealui precizează că a folosit termenul „de principiu”. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului,  precizează că după exprimarea 

votului, toți membrii titulari și cei supleanți nominalizați au primit numărul necesar de voturi 

pentru a fi membri în Consiliul de Administrație al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani. 

Totodată, dumneaei relifează că un vot a fost anulat, deoarece unul dintre consilierii locali a 

marcat cu „X” în dreptul fiecărui membru trecut pe buletinul de vot. 

Rezultatul este următorul: 

Membri titulari: 

1. Mirela Ancuța – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 16 voturi; 
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2. Labonțu Angelica – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 16 voturi; 

3. Andrei Magda – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 14 voturi; 

 

 

 Membri supleanți: 

1. Chiriac II Eugen – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 15 voturi; 

2. Buhăescu Mihai – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 14 voturi; 

3. Buzatu Constantin – reprezentant Consiliul Local Pașcani – 15 voturi; 

 

 Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu  nominalizările aprobate. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Pantazi Dumitru X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei – on-line X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 
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2. Proiect de hotărâre privind nominalizarea reprezentanților Consiliului Local 

Pașcani în Consiliul de Administrație al Clubului Sportiv Municipal Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil   

 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

Partidul Național Liberal va merge pe principiul continuității. În acest sens, dumnealui îi propune 

tot  domnul Conache Eduard – Cătălin  și domnul Vîrlan Mihai. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, propune, din partea Partidului Social 

Democrat, pe domnul Prodan Ionuț și pe domnul Vîrlan Andrei.  

Se ia pauză pentru realizarea buletinelor de vot. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează că  nu va participa la votarea 

propunerilor, respectiv la votarea proiectului de hotărâre. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, precizează că pentru 

desemnarea membrilor și supleanților acestui consiliu, se va vota secret. Dumneaei specifică  

care este modalitatea corectă pentru exprimarea votului secret, respectiv că vor fi considerate 

valabile doar buletinele de vot care vor avea scris „DA” în dreptul persoanelor votate, iar 

buletinele de vot care vor avea și „DA” și „NU” trecut pe buletinul de vot vor fi considerate nule. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, cheamă consilierii locali la vot, 

în ordine alfabetică.  

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului,  precizează că după exprimarea 

votului, toți membrii nominalizați au primit numărul necesar de voturi pentru a fi membri în 

Consiliul de Administrație al Clubului Sportiv Municipal Pașcani. 

Rezultatul este următorul: 

1. Conache Eduard – Cătălin - reprezentant Consiliul Local Pașcani – 17 voturi; 

2. Vîrlan Mihai - reprezentant Consiliul Local Pașcani – 17 voturi; 

3. Prodan Ionuț – Mihai - reprezentant Consiliul Local Pașcani – 15 voturi; 

4. Vîrlan Andrei  - reprezentant Consiliul Local Pașcani – 15 voturi; 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu nominalizările aprobate. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   
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8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Pantazi Dumitru X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei – on-line X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

 

3. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosință privind terenul 

atribuit în baza Legii nr. 15/2003 și a Hotărârii Consiliului Local nr. 185/23.12.2009 

doamnei Chișcă Cristina - Iuliana 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă cine va demola lucrarea care 

este pe tren, după ce acesta va fi preluat. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că doamna 

Chișcă va trebui să demoleze lucrarea. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că așa trebuie să se întâmple. 

Dumnealui întreabă ce se întâmplă dacă aceasta nu demolează, dacă terenul va rămâne cu 

construcția, nu va putea fi preluat și predat altcuiva. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că se va 

acționa împotriva doamnei, i se va trimite factura cu cheltuielile de demolare, se vor găsi soluții 

în așa fel încât să poată fi dat următorului. 

Domnul Conache Eduard – Cătălin, președinte de ședință, precizează că există două 

posibilități, fie se face o acțiune de evacuare, dar aceasta presupune timp și nu rezolvă 

problema eliberării terenului, fie stimulează primăria cu bani, o cheltuială proprie, iar ulterior se 

întroarce cu o acțiune în regres împotriva doamnei Chișcă, aceasta din urmă reprezentând cea 

mai simplă soluție. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și servitute 

către SC Delgaz Grid SA pentru terenul în suprafață de 216mp în vederea executării 

lucrărilor și terenul în suprafață de 132mp pe durata funcționării capacității energetice, 

teren proprietate publică a Municipiului Pașcani, parte din numărul de inventar 226, 

indicatori cadastrali tarlaua 31, parcela A904/1/1/1, în vederea realizării obiectivului de 

investiții „Alimentarea cu energie electrică SPAU 1”, beneficiar SC Apavital SA, Gâștești, 

Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 

 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și de 

servitute către SC Delgaz Grid SA pentru terenul în suprafață de 256mp în vederea 

executării lucrărilor și terenul în suprafață de 128mp pe durata funcționării capacității 

energetice, teren proprietate publică a Municipiului Pașcani, parte din numărul de 

inventar 187 și din numărul cadastral 65401 – strada Ion Creangă, în vederea realizării 

obiectivului de investiții „Alimentare cu energie electrică SPAU 2”, beneficiar SC Apavital 

SA, Boșteni, str. Libertății, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi: 

 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titul gratuit a dreptului de uz și de 

servitute către SC Delgaz Grid SA pentru terenurile în suprafață totală de 900mp în 

vederea executării lucrărilor și terenurile în suprafață totală de 442mp pe durata 

funționării capacităților energetice, terenuri proprietate publică a Municipiului Pașcani, 

parte din numărul de inventar 158 și din numărul cadastral 65390 – strada Grădinilor și 

parte din numărul de inventar 151 și din numărul cadastral 65419 – strada Cucului, pentru 

realizarea obiectivului de investiții „Alimentare cu energie electrică SPAU 3”, beneficiar 

SC Apavital SA, Gâștești, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 
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5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și de 

servitute către SC Delgaz Grid SA pentru terenul în suprafață de 2mp în vederea 

executării lucrărilor și terenul în suprafață de 1mp pe durata funcționării capacităților 

energetice, teren proprietate publică a Municipiului Pașcani, parte din numărul de 

inventar 161 și din numărul cadastral 65471 – strada Petru Rareș, pentru realizarea 

obiectivului de investiții „Alimentare cu energie electrică SPAU 6”, beneficiar SC Apavital 

SA, Gâștești, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   
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fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi: 

 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și de 

servitute către SC Delgaz Grid SA pentru terenul în suprafață de 650mp în vederea 

executării lucrărilor și terenul în suprafață de 325mp pe durata funcționării capacităților 

energetice, teren proprietate privată a Municipiului Pașcani, parte din numărul de 

inventar 764, nr. cadastral 66468, în vederea realizării obiectivului de investiții 

„Alimentare cu energie electrică Gospodărie de Apă”, beneficiar SC Apavital SA, 

Gâștești, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   
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fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi: 

 

9. Proiect de hotărâre privind acceptarea de către U.A.T. Municipiul Pașcani a 

ofertei de donație a imobilului, proprietatea Societății Dedeman S.R.L., reprezentând 

teren în suprafață de 918mp, situat în Municipiul Pașcani, județul Iași, str. Grădiniței nr. 

11, identificat prin numărul cadastral 69760, împreună cu investiția „Amenajare 

intersecție: Sens Giratoriu situat la intersecția străzii Grădiniței cu strada Calea 

Romanului și Aleea Calea Iașului, accese rutiere și pietonale, trotuare pietonale” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin – Costel, consilier local. Dumnealui precizează că a observat că nu sunt comunicate 

către membrii Consiliului Local toate adresele înregistrate. Domnul consilier local reliefează că 

un funcționar din primărie consideră că poate trimite adresele doar când consideră domnia sa. 

Dumnealui precizează că adresele venite către Consiliul Local ar trebui comunicate de îndată. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă la ce adresă 

face domnul consilier local referire. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, răspunde că este una de la CLP 

ECOSERV din luna noiembrie și alta care face referire la sensul giratoriu din 30.12.2024. 

Dumnealui precizează că  a înțeles faptul că au fost sărbătorile nu s- a putut trimite pe data de 

30, dar ar fi trebuit trimisă măcar pe data de 3, 4, 9, 10 etc. ianuarie. Dumnealui specifică că va 

face depune o adresă în scris, pe care o va trimite și către Prefectură. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefază că domnul 

consilier local are dreptate, deoarece adresa are număr de la Consiliul Local  și ar fi trebuit să 

ajungă către membrii Consiliului Local. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că 

nu are nimic de ascuns, iar  aceste adrese ajung la domnii consilieri local ca suport la un proiect 

de hotărâre sau o hotărâre a Consiliului Local. Dumnealui menționează că va discuta cu 

membrii compatimentului de specialitate pentru a vedea  care este cauza netrimiterii adresei, 

dacă trebuia sau nu să fie trimisă către consilierii locali. 

Domnul Abdalla Bashir, consilier local, precizează că, deoarece  trece în fiecare 

dimineață prin sensul giratoriu de la Dedeman, poate afirma că este cea mai frumoasă zonă 

rutieră din oraș. În acest sens, dumnealui întreabă dacă celelalte ronduri cu valize cu apă și 

nisip nu se pot face ca cele din sensul giratoriu de la Dedeman, care a fost realizat în două luni. 
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Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că ambele 

situații au fost tratate, de unitatea administrativ-teritorială, în mod egal, în sensul că a existat un 

contract de colaborare sau un acord cu investitorii astfel încât să facă aceste sensuri giratorii la 

forma definitivă, așa cum este cel de la Dedeman. Dumnealui menționează că  unul  dintre 

investitorii mai serioși, așa cum este Dedeman, a lucrat mai repede și a finalizat totul. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani le mulțumește celor de la Dedeman pentru  donația propusă și 

pentru buna colaborare. În același timp, dumnealui precizează că ceilalți colaboratori care sunt 

de la centru comercial nu au făcut decât pe jumătate din ceea ce au promis. Domnul primar 

precizează că  a avut o întâlnire cu cei din urmă menționați, iar aceștia au spus că se oprescă 

aici, nu intenționeză să meargă mai departe cu formatul definitiv. Dumnealui menționeză că 

primăria are la îndemână convenția care stă la baza unei Hotărâri de Consiliu Local din 

mandatul trecut, iar pe baza ei îi va putea acționa în instanță pentru a solicita să facă până la 

capăt ceea ce au spus că fac. Dumnealui relifează că toți au fost tratați la fel, s-a încercat să li 

se ofere ajutor. Domnul Primar al Municipiului precizează că la sensul giratoriu de la Dedeman 

nu a fost simplă situația, a fost necesar să se facă două dezmembrări  de cărți funciare, s-au 

făcut renunțări, cei de la societatea comercială au înțeles să doneze o bucată de teren astfel 

încât să se poată realiza încadrarea cu trotuarul, spațiul verde și cu bucata din banda de mers.  

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, întreabă dacă dacă celelalte sensuri giratorii nu 

pot fi realizate printr-o finanțare susținută de societățile comerciale Kaufland, Lidl și primărie. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că la 

întâlnirea care a avut loc în decembrie au fost invitați și cei de la Kaufland, respectiv de la Lidl. 

Dumnealui precizează că cei de la Lidl nu au comunicat nimic, dar a văzut o adresă între aceștia 

și cei de la centrul comercial în care Lidl spune că nu îi interesează subiectul. Domnul Primar 

al Municipiului Pașcani precizează că a discutat la telefon cu reprezentantul de la Kaufland în 

ședința respectivă și a comunicat verbal că nu îi interesează subiectul, ei nu vor să facă nimic 

în plus sau în minus. Dumnealui menționeză că nu le-a înțeles punctul de vedere, deoarece 

dumnealor au precizat că au cerut să se facă un sens giratoriu mai demult, fapt care poate fi 

confirmat sau nu de domnul Pantazi Dumitru, dar au fost refuzați. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani precizează că le-a spus acestor societăți comerciale că poate îi avantajează și pe ei 

să aibă sens giratoriu, să fie o intrare elegantă în magazin, care să îi reprezinte, dar dumnealor 

au refuzat, precizând că nu sunt de acord să contribuie cu bani pentru finisarea acestor sensuri 

giratorii. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu își amintește să fi fost o 

solicitare în acest sens. Dumnealui întreabă dacă aceste simulări sunt făcute pe banii lor, la 

solicitarea lor. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că doar 

centrul comercial a contribuit cu bani până acum, acesta finanțând partea de proiectare și partea 

de execuții până la nivelul provizoriu din prezent. Dumnealui reliefează că a fost o comisie locală 

de rutieră în anul 2021/2022, în care au participat și reprezentanți de la Lidl și Kaufland și au 

precizat că sunt de acord să mearga mai departe, dar ulterior au spus că nu. Dumnealui 

precizează că se va trimite o adresă către aceste două societăți comerciale pentru a primi un 

răspuns oficial. Totodată, domnul primar specifică că nu există o convenție anterioară cu aceste 

două societăți comerciale. Dumnealui precizează că există o convenție doar cu centrul 

comercial. Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că centrul 

comercial este cel care și-a asumat răspunderea totală a amenajării celor două sensuri  giratorii 

și proiectarea pentru toate trei.  
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Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că a observat faptul că la 

proiectul cu  Dedeman-ul este afișată și valoarea investiției. În acest sens, dumnealui 

menționează că ar fi bine ca angajații din primărie care se ocupă de viitoarele documentații să 

nu mai atribuie atât de mulți bani pentru sensurile giratorii, așa cum au fost acele valize cu apă 

și nisip.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă în ce sens. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, răspunde că au fost alocați acum undeva 

la 200000 euro, iar celelalte, din valize,  au fost aproximativ  100000 de euro. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că lucrările 

provizorii au fost 100000 de euro, iar celelalte au fost 200000 de euro, deci dublu. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, precizează că procentul cele provizorii au 

fost undeva la 38% sau 40% din prețul celui finalizat. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

domnul consilier local are dreptate, dar ceea  ce a plătit Primăria municipiului Pașcani pentru 

sensul giratoriu de la str. Crinilor la str. Moldovei, a fost aproximativ la fel cu ce a plătit 

investitorul cu celelalte două. Dumnealui precizează că s-au făcut lucrările necesare, s-au lărgit 

benzile de mers, s-au pus borduri. Domnul primar reliefează că  uneori nu are pe cine să aducă 

ca să facă treaba. 

Domnul Abdalla Bahir, consilier local, precizează că a înțeles faptul că primăria trebuie 

să apeleze la instanță în legătură cu societățile comerciale care au început efectuarea sensurilor 

giratorii, dar această acțiune durează foarte mult, iar soluția așteptării unui ajutor de la Lidl sau 

Kaufland este la fel de incertă. Dumnealui opiniază că primăria ar trebui să finanțeze aceste 

cheltuieli, deoarece nu sunt sume mari. Domnul consilier local relifează că sensul  giratoriu 

finalizat este un lucru civilizat, asemănător altor state din europa. 

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că primăria 

va începe comunicarea cu societățile comerciale prin februarie, va aștepta 30 de zile punctul 

lor de vedere, iar până în martie/aprilie se va lămuri dacă o fac sau nu. Dumnealui reliefează 

că din momentul în care au început procesul cu ei  va exista posibilitatea  efectuării lucrărilor 

de primărie, iar ulterior societățile vor trebui să plătească. În acest sens, dumnealui precizează 

că întâmpinarea în proces nu se va face pentru obligația de „a face ”, ci  pentru ca aceștia să 

restituie banii. Domnul primar precizează că se poate găsi și altă soluție alături de consilierii 

locali și funcționarii din primărie, astfel încât să se evite așteptarea unui timp îndenlungat pentru 

finalizarea sensurilor.  

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, precizează că, având în vedere alianța 

dintre domnul Abdalla Bashir și membrii Partidului PNL, acesta are ocazia de a propune sume 

pentru sensurile giratorii din bugetul local.  

Domnul Abdalla Bahir, consilier local, afirmă că trebuie să îl susțină și dumnealui în 

acest demers. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, răspunde că da, având în considerare că 

dumnealui  a venit cu ideea, iar interesul este comun. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 



16 
*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin – on-line X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 217/19.12.2024 privind însușirea în 

proprietatea publică a Municipiului Pașcani, județul Iași, a bunurilor având numerele de 

inventar 15001 – Sistem de supraveghere video, 1920 – Primărie sediu nou și Casa de 

Cultură, 2191 – Rețea Apă Lunca, 2192 – Rețea Apă Vatra, 2193 – Rețea Apă Dealul Spirei, 

3268 – Teren multisport (baschet și volei), 3269 - teren de sport, 3270 - teren extravilan și 

3271 – teren extravilan 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă rețelele de apă sunt cele făcute 

de P.S.A. 

Domnul Bodașcă Mihai  - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că sunt 

rețelele de ambelele feluri.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că sunt din 

urmă, ce nu s – a făcut și băgat în patrimoniu. 

Domnul Bodașcă Mihai  - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că le- 

a găsit Curtea de Conturi tot ca obiective  de investiții în curs, dar ele erau finalizate de ani de 

zile. 
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă dacă sistemul de supraveghere 

de la Poliția Locală se află la sediul nou.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, a fost 

mutată Poliția Locală cu tot cu sistemul de supraveghere. Dumnealui precizează că toate 

spațiile de la Sediul Poliției Naționale din zona vale au fost eliberate. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că se raportează strict la 

sistemul de supraveghere, dacă a fost mutat din vale sau e altul, ce este cu valoarea de 600000 

lei. Dumnealui întreabă dacă s-au mutat camerele de supraveghere. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, răspunde că s-a mutat doar 

dispecerul. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a 

mutat doar dispecarul, camerele de pe stâlp sunt tot în poziția inițială. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că acum se 

actualizează inventarul, deoarece acestea au fost recepționate, dar nu a fost făcută operațiunea 

de inventar.  

Domnul Bodașcă Mihai  - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

sunt investiții de mult timp făcute, cu proces verbal de de recepție.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă dacă se face referile la camerele 

de supraveghere din oraș, chiar dacă sunt trecute pe sediul Poliției Locale. 

Domnul Bodașcă Mihai  - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

iar acum se trec pe inventar pentru a se termina operațiunile contabile. Dumnealui reliefează 

că acum se introduce inventarul bunurilor domeniului public și privat aceste obiective de 

investiții care au fost finalizate cu ani în mulți în urmă.  

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că a  înțeles acest lucru, dar a 

observat la elementele de identificare că scrie Sediul Poliției Locale Pașcani. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prisecaru Ciprian, arhitectul Municipiului Pașcani, precizează că așa a fost 

identificat el. Dumnealui menționează că acest sistem de supraveghere a fost trecut așa ca 

investiție, deoarece centrul de comandă era la sediul Poliției Locale, de asta s-a dat denumirea 

de Poliția Locală, altfel ar fi trebuit denumite „Municipiul Pașcani” toate sistemele de 

supraveghere. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că ar putea fie identificate pe 

fiecare zonă în parte, nu să fie trecute la sediu, deoarece din formularea actuală se înțelege că 

sunt la Sediul Poliției Locale. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționeză că prin 

formularea „elemente de identificare” se înțelege locul în care se află. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că acolo se află monitoarele, 

nu sistemul de supraveghere. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că acolo se 

află supravegherea video, iar camerele sunt amplasate prin oraș. Dumnealui precizează că, în 

ultimii 4 ani de zile, pe lista de investiții nu au fost trecute sisteme noi de supraveghere de 

645000 lei. Domnul primar subliniază că nu este un nou sistem de supraveghere inclus în 

inventar, mutându-se doar locația de unde se efectuează supravegherea. 
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Bodașcă Mihai  - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că a 

fost și luna trecută acest proiect de hotărâre pe ordinea de zi, dar acum se modifică anexa de 

la hotărârea de luna trecută, deoarece s-a greșit, cu  10/20 lei, suma unui  obiectiv de investiții. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, are rugămintea ca pe viitor 

să nu mai fie astfel de proiecte, deoarece nu se poate să se tot repete proiectele pentru că a 

greșit cineva o cifră. Dumnealui reliefează că că cineva se face că muncește în primărie. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se mai 

repetă aceste proiecte, deoarece cine muncește mai greșește. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – pentru 

„suprafața totală de 7918mp, în vederea construirii de locuințe, lotizare și trecerea în 

intravilan a suprafeței de 6523mp, împrejmuire, branșamente și racorduri utilități (cu 

acces din strada Grigore Ureche fost pe str. Henri Coandă)”, pe teren identificat cu nr. 

cadastral 69190, situat în str. Grigore Ureche (fost pe str. Henri Coandă, fost pe str. 

Moldovei nr. 116), Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – pentru 

„introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii unei locuințe, anexe, 

împrejmuire, branșamente și racorduri”, pe teren identificat cu nr. cadastral 69482, situat 

în str. Toamnei, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

 

 

 

 



21 
*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

13. Proiect de hotărâre modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani nr. 133 din data de 31.08.2021 privind aprobarea tarifelor pentru 

activitățile de curățare și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune 

a acestora pe timp de polei sau de îngheț, activități aferente Serviciului Public de 

Salubrizare, prestate de către S.C. CLP ECOSERV S.R.L., având ca asociat unic 

Municipiul Pașcani, prin Consiliul Local 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Macovei Vlad – Andrei, consilier local. Dumnealui întreabă de ce trebuie majorate tarifele. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

acestea se actualizează. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, menționează că orice actualizare înseamnă 

majorare, nu a auzit să fie invers. 

Se  vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, directorul CLP ECOSERV S.R.L, răspunde că în luna 

septembrie 2024 la CLP ECOSERV S.R.L a avut loc un control al serviciilor comunitare , iar în 

urma acestuia s-a emis un proces verbal care prevede la Capitolul 6 că una dintre măsuri spune 

următoarele „S.C.  CLP ECOSERV S.R.L  va solicita Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

modificarea tarifelor pentru contractele de delegare aferente activităților din cadrul serviciului 

de salubrizare a localităților, încheiate cu Municipiul Pașcani cu respectarea prevederilor 

Ordinului ANRSC nr.640 din 2022”. Dumnealui specifică că ultima modificare a tarifelor a avut 

loc în luna august a anului 2021. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că Ordinul ANRSC nr. 640 

din 2022 prevede modificare tarifelor, nu precizează dacă acesta trebuie în crescătoare sau 

descrescătoare. Dumnealui întreabă ce prevede acest ordin. 

Domnul Chiuariu Dumitru, directorul CLP ECOSERV S.R.L, răspunde că din anul 2021 

până în anul 2025, salariile au crescut de la 2300 lei la 4050 lei, au crescut prețurile la combustil, 

la celelalte materiale necesare desfășurii activității etc. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

ordinul la care face referire domnul consilier local este doar o fișă de calcul, se dă un tabel cu 

costurile pe care trebuie să le prevadă orice tarif, acesta cuprinde cheltuielile cu salarii, 

chletuielile cu redevența care nu era prinsă înainte, profituri, cheltuieli cu utilități, iar la final final 

va rezulta un preț pe mp2 sau pe altă măsură de unitate. Dumnealui menționeză că ce mai 

mare creștere are ca motiv creșterea salarială, deoarece în anul 2021 salariul minim pe 

economie era aproximativ 2500 de lei, iar în prezent este de 4050 lei.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că trebuia 

mărit tariful la fiecare creștere a salariului minim pe economie, dar nu s- a făcut. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, îi spune 

domnului consilier local că este atașată fișa de calcul și este simplu de introdus datele  în 

programul excel. Dumnealui menționeză că singura noutate introdusă este redevența. 
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*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă banii pe activitățile de 

curățare și transportare a zăpezii au rămas undeva, tinând cont că două luni nu s-au desfășurat 

aceste activități. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

aceși bani nu se dau dacă nu se execută lucrări, aceștia rămân în bugetul local. Dumnealui 

reliefează că pentru primărie este bine că nu ninge, deoarece nu efectuează plăți pentru 

serviciile aferente, dar pentru cei de la societatea de salubrizare este rău, întrucât aceștia nu 

fac nimic.  

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 14 

Împotrivă: 5 (5 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru 
 

 X 

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai   X 

16. Rățoi Cristian   X 

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei - online   X 

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 

 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 220 din data de 23.12.2021 privind aprobarea 

tarifului de staționare pentru utilaj închiriat-folosit în activitatea de curățare și transportul 

zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune a acestora pe timp de polei sau de 

îngheț, pentru serviciile prestate de S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 

 Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Macovei Vlad – Andrei, consilier local. Dumnealui întreabă de ce trebuie să mai existe utilaje 

închiriate în perioada aceasta, în condițiile în care, domnul fost viceprimar a cumpărat în fiecare 

an câte un tractoraș, utilizat la întreținerea orașului.  

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

permanența pe timp de iarnă trebuie menținută indiferent de starea vremii, deoarece nu poți 

anticipa dinainte dacă urmează o ninsoare în câteva zile.  Dumnealui specifică că acest contract 

de închiriere a două utilaje, care sunt dispoziția celor de la societatea de salubrizare, începe de 

la data de 1 decembrie și se termina pe data de 15 martie, putându-se prelungi în funcție de 

situație. Totodată, domnul Primar al  Municipiului Pașcani precizează că dacă ar ninge puțin și 

stratul de zăpadă nu ar depăși 2-3 cm ar fi ușor, deoarece are primăria utilajele necesare pentru 

a interveni, mai sunt utilaje și la societatea de salubrizare, dar problema apare atunci când ninge 

abundent și se blochează străzile orașului, drumurile județene etc, situație apărută anul trecut 

în luna aprilie, iar utilajele existente nu fac față. Dumnealui menționează că aceasta este o 

cheltuială care trebuie făcută în mod obligatoriu, deoarece municipiul este mare, nu se poate 

anticipa cum va fi vremea, iar  în caz de nevoie primăria nu poate  face față doar cu propriile 

utilaje. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă actualmente există un contract 

pentru aceste utilaje și se efectuează plăți. 

 Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

da, se plătește  47.000 de lei lunar pentru staționare, pentru ambele utilaje, cu tot cu TVA.  

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

varianta cu plata de 47.000 lei pe lună fără adăugarea sumei reuzltate din prestarea de activitați 

este varianta ideală. Dumnealui reliefează că este o obligație legală, sunt adrese de la toate 

instituțiile, chiar și de la Prefectură, prin care se întreabă de fiecare dată dacă  există contracte 

cu utilaje. Domnul primar precizează că dacă există situații de urgență trebuie să se poată 

interveni, deoarece dacă este o stradă blocată și nu are o ambulanță acces către un pancient, 

nu se poate justifica atunci că nu au existat utilaje pentru că s-a dorit să se facă economie la 

bugetul local. 

 Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă autogrederul care este 

la primărie mai este folosit. 

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

acesta mai este folosit. 

 Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă se folosește și la 

deszăpezit. 

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

acesta se folosește și la deszăpezit. Anul trecut când  a fost situația gravă, au închiriat câteva 

utilaje. Dumnealui precizează că  autogrederul nu poate fi trimis pe un drum pietruit, înghețat, 

deoarece sare în sus și se strică lama. 

 Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă mașinile închiriate sunt 

dotate cu GPS. 

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că probabil 

sunt dotate cu GPS. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul  Chiuariu Dumitru, director CLP ECOSERV S.R.L., răspunde că *neinteligibil. 
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 Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că un GPS costă  în jur de 

50 de lei. Dumnealui propune ca anul următor când se face contractul, una dintre condiții să fie 

introducerea unui GPS și litometru în mașină. 

  Domnul  Chiuariu Dumitru, director CLP ECOSERV S.R.L., menționează că se 

găsesc greu astfel de utilaje. 

  Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

utilijale stau blocate și cineva pierde bani, deoarece dacă acestea lucarau câștigau mai mult. 

 Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționeză că dacă 

ar fi ca  utilajele care staționează  în curte să plece, acestea ar pleca cu un salariat  de la CLP 

ECOSERV  care îl ajută pe șofer la operațiunile de deszăpezire.  

  Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 13 

Împotrivă: 6 (6 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru 
 

 X 

13. Pintilie Ciprian 
 

 X 

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai   X 

16. Rățoi Cristian   X 

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei - online   X 

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 
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15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Pașcani nr. 78 din data de 25.05.2020 privind stabilirea tarifelor 
pentru activitățile de măturat, spălat, stropirea și întreținerea căilor publice aferente 
serviciului de salubrizare, inclusiv a serviciilor conexe pentru închirierea utilajelor 
societății terțelor persoane, prestate de S.C. CLP ECOSERV S.R.L. în Municipiul Pașcani, 
modificată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 132 din data de 
31.08.2021 și Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 56 din 29.03.2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 15 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru 
 

 X 

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai   X 

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei - online   X 

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 
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16. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 80/21.05.2020 privind stabilirea tarifelor 

pentru activitățile de dezinsecție, dezinfecție și deratizare aferente serviciului de 

salubrizare, prestate de S.C. CLP ECOSERV S.R.L. în Municipiul Pașcani, cu modificările 

și completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

 Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Macovei Vlad – Andrei, consilier local. Dumnealui întreabă dacă aceste operațiuni vor fi făcute 

cu avionul anul acesta. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că din punct 

de vedere legal era o problemă cu acreditarea substanțelor necesare desfășurării acestor 

activități, deoarece acestea nu pot fi date din avion, ci de la sol, din mașină. Dumnealui 

reliefează că există o contestație a unei  firme din Iași care a văzut că în municipiul Pașcani s-

au făcut într-un an aceste proceduri cu avionul, aceasta a trimis punctul său de vedere, iar 

municipiul a cerut punctul de vedere al institutului competent.  

Domnul Covrig Ciprian,  în cadrul Serviciului de Monitorizare a Serviciilor Publice, 

precizează că municipiul a cerut opinia Institutului Național de Biocide, iar aceștia au publicat 

pe pagina lui oficială faptul că nu se pot face aceste intervenții cu avionul.  

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă dacă nu mai face nimeni din țară. 

Domnul Covrig Ciprian,  în cadrul Serviciului de Monitorizare a Serviciilor Publice, 

răspunde că dumnealui  a întrebat, iar răspunsul a fost că orașele care fac acest lucru, o fac pe 

propria răspundere.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că poate face și municipiul 

Pașcani pe propria răspunderea lor. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că se va face 

cu mașinile. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, opiniază că la București nu are cum să se 

facă cu mașinile, ci din avion. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că ei pot să 

o facă cum vor, dar pe răspunderea lor.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, întreabă de ce nu se duce un lucru bun 

până la capăt, dacă tot  a fost început.   

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că dacă 

lucrul acesta bun nu este legal ce se poate face. 

Domnul Covrig Ciprian,  în cadrul Serviciului de Monitorizare a Serviciilor Publice, 

precizează că există o adresă de la ei  prin care se spune că nu se poate face așa ceva. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă nu există un alt fel de 

soluție care poate fi dată din avion. 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că  

municipiul trebuie să se lupte pentru a găsi producători care să ateste această substanță din 

avion. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Tiberiu Dogaru, consilier local, precizează că până la avion, trebuie găsite soluții 

pentru ca aceste activități să fie desfășurate și la blocuri, cu subsolurile blocurilor. Dumnealui 

menționeză că ar trebui discutat cu asociațiile de proprietari, cu  reprezentanții blocurilor despre 

acest aspect, deoarece se dă cu substanțe în exterior, dar vor rămâne insectele în interior. 

Domnul consilier local precizează că nu are importanță dacă este dată de jos sau de sus.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se 

încearcă găsirea unei soluții, cu aprobarea Consiliului Local, astfel încât primăria să poată 

interveni în subsolurire acestor blocuri pentru a efectua aceste operațiuni. Dumnealui 

menționează că problema rezultă din faptul că legea precizează că aceștia trebuie să își 

gestioneze curățenia la subsol, astfel primăria ar trebui să îi anunțe despre perioada când se 

face dezinsecție pentru ca ei să facă asta concomitent. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

reliefază că aceștia ar trebui să facă dezinsecția concomitent, dar nu o fac din varii motive, fie  

pentru că nu au bani, fie pentru că nu au asociație de proprietari etc.. Dumnealui precizează că 

s-a gândit să  plătească din Consiliul Local acest lucru, dar problema se pune dacă este sau nu 

legală această operațiune. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că dacă Consiliul 

Local ar spune da acestei soluții, dumnealui ar pune-o în aplicare, deoarece are voință, dar sunt 

juriști în primăria care spun că acestă operațiune nu este legală. Dumnealui menționeză că 

juriștii din primărie spun că este obligația lor legală să o facă.  

Domnul Grioriu Mihai – Gabriel, consilier local,  precizează că prin Ordinul de la ANRSC 

se prevede faptul că primăria poate interveni și pe domeniul privat. Dumnealui reliefază că 

singurul care a făcut așa ceva este Nicușor Dan  la București pentru gândaci, iar singurul act 

pe care l-a cerut a fost o declarație pe propria răspundere, însoțit de fotografii, a 

administratorului asociației respective.Totodată, dumnealui menționează că este prevăzut acest 

lucru, doar că nimeni nu a făcut, nu și-a asumat venirea Curții de Conturi care să ceară banii 

respectivi înapoi. Domnul consilier local reliefază că primăria poate intra în subsolurile blocurilor 

doar dacă acesta este declarat focar.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă subsolul 

este declarat focar și primăria intervine cu dezinsecția, după efectuarea acestei intervenții legea 

oligă unitatea administrativ-teritorială să își recupereze banii de la proprietari.  

Domnul Grioriu Mihai – Gabriel, consilier local, răspunde că nu, la declararea de focar 

nu, probabil este considerată o acțiune necesară, deoarece era un pericol.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se poate 

face o hotărâre de Consiliu Local, se poate cere de la Prefectură o opinie, pentru a vedea dacă 

hotărârea este legală, iar dacă răspunsul acesteia este afirmativ, cu hotărârea deja aprobată 

se poate merge mai departe.  

Domnul Grioriu Mihai – Gabriel, consilier local, menționeză că primăria a solicitat de 

două ori un punct de vedere de la ANRSC, dar nu a primit niciun răspuns.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, specifică că nu știe 

dacă cei de la ANRSC reglementează  și chestiunea financiară, deoarece problema apare din 

întrebarea dacă după ce faci dezinsecție trebuie sau nu trebuie să recuperezi banii. 

Domnul Tiberiu Dogaru, consilier local, opiniază că ar fi important ca înainte cu două 

sau trei săptămâni de desfășurarea acestor activități, acestea să fie făcute publice, iar  
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asociațiile de proprietari ar trebui invitate pentru a fi întrebate dacă doresc să se efectueze și la 

ei dezinsecția.  

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punct de vedere legal există obligația informării despre aceste activități cu minim 6 sau 8 zile 

înainte. Dumnealui reliefează că se pot invita și președinții de asociații de proprietari, acolo unde 

acestea există, pentru a discuta acest aspect, pentru a-i informa. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani opiniază că alegerea operatorului pentru această activitate este strict alegerea lor, ei 

pot contracta cu cineva de pe piața liberă sau por contracta cu societatea CLP ECOSERV, dacă 

aceasta are un preț bun.   

Domnul Grioriu Mihai – Gabriel, consilier local, precizează că un prim pas ar fi aflarea 

valorii dezinsecției pe metru pătrat, la un subsol de bloc. Dumnealui mneționează că acest lucru 

ar fi important de știut, deoarece trebuie să se cunoască cât i-ar reveni fiecărui proprietar să 

plătească. Dumnealui opiniază că dacă suma este aproximaitv 15 lei, nu ar fi proprietari care ar 

refuza să plătească. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că primăria 

a făcut un contract cu Institutul Național de Cercetare-Dezvoltare Medico-Militară 

„Cantacuzino”, s-a plătit suma de 1666 lei, pentru a afla un punctul de vedere al unor specialiști  

despre cum ar trebui tratată problema țânțarilor la Pașcani. Dumnealui menționează că, acești 

specialiști sunt de părere că, pe lângă tratamentele pentru țânțari, este la fel de important și 

tratamentul pentru larve, deoarece dacă sunt distruse maternitățile rămân mai puțini țânțari vii. 

Totodată, dumnealui precizează că se poate interveni la subsoluri, dar trebuie pus accentul și 

pe tratamentul împotriva larvelor, astfel încât focarele de infecție, sursa  generatoare a lor  să 

fie din ce în ce mai mică. În acest context, domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că 

surse care favorizează apariția țânțarilor sunt și bălțile, deoarece în zonele cu apă stătută se 

înmulțesc.  

Domnul Grioriu Mihai – Gabriel, consilier local, menționează că o promisiune făcută în 

campania electorală nu a fost abandonată, ci a fost abordată,  doar că durează până se găsește 

o soluție și vas fi nevoie de consilierii locali pentru a susțien prin vot această soluție. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că va fi folosită și în campania 

cealaltă. 

Domnul Olariu Sorin- Costel, consilier local, precizează că va trebui făcută o campanie 

de informare, deoarece ținând cont de prețul estimat pentru dezinsecția unei scări de bloc, 

aproximativ 250 lei, vor fi locatari care vor achita ei, fără să mai aștepte colectarea sumelor de 

5-10 lei de la fiecare. Dumnealui opiniază că merită să se pună în aplicare cele discutate, chiar 

dacă doar jumătate dintre scările de bloc vor fi susupuse procedurii de dezinsecție. Totodată, 

dumnealui opiniază că de la an la an, această procedură va crește. Dumnealui precizează că 

informarea nu este dificil de realizat, deoarece există în primărie un serviciu care se ocupă de 

asociațiile de proprietari, iar societatea CLP ECOSERV poate face o ofertă pe metru pătrat, pe 

care să o atașeze lângă anunț. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 15 

Împotrivă: 3 (3voturi abținere) 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, nu a participat la votarea acestui proiect de 

hotărâre, din cauza conexiunii on-line deficitare. 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru 
 

 X 

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai   X 

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

 

 

17. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din cuprinsul Hotărârii 

Consiliului Local nr. 226 din 19.12.2024 privind constituirea comisiei tehnice de 

organizare a circulației în Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   
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10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: 

 

 

18. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada 

februarie – aprilie 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, propune ca 

președinte de ședință pentru perioada februarie – aprilie 2025, din partea Partidului Național 

Liberar, pe doamna Spiridon Mihaela – Iulia, consilier local. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, propune ca președinte de ședință pentru 

perioada februarie – aprilie 2025, din partea Partidului Social Democrat, pe domnul Prodan 

Ionuț, consilier local. 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că votul 

pentru alegerea  președintelui de ședință este unul deschis. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, suspune  la vot propunerea 

formulată de domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 12 

Împotrivă: 7 (7 voturi abținere) 

     

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia 
 

 X 

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  
 

 X 
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12. Pantazi Dumitru 
 

 X 

13. Pintilie Ciprian 
 

 X 

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai   X 

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line    

19. Vîrlan Mihai X  X 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, suspune  la vot propunerea 

formulată de domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir 
 

 X 

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu 
 

 X 

3. Conache Eduard - Cătălin 
 

 X 

4. Constantinescu Petronica 
 

 X 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț 
 

 X 

7. Dogaru Tiberiu Vasile 
 

 X 

8. Grigoriu Mihai - Gabriel 
 

 X 

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  
 

 X 

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica   X 

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia   X 

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai   X 

 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, precizează că, în urma 

votului exprimat, următorul președinte de ședință, va fi doamna Spiridon Mihaela - Iulia, consilier 

local. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerea câștigătoare. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pantazi Dumitru X   

13. Pintilie Ciprian X   

14. Pleșcan Monica - Vasilica X   

15. Prodan Ionuț Mihai X   

16. Rățoi Cristian X   

17. Spiridon Mihaela Iulia X   

18. Vîrlan Andrei – on-line X   

19. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la  punctul Diverse: 

 

S-au înscris la Capitolul Diverse următorii: domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, 

domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, domnul Pintilie Ciprian, consilier local, domnul 

Vîrlan Mihai, consilier local, domnul Moțatu Ioan, cetățean al Municipiului Pașcani, domnul 

Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului 

Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că insecticidul folosit 

prin distribuire cu avionul afectează atât țânțarii, cât și alte specii de molii nocturne care ajută la 

polenizare.În acest context, dumnealui menționeză că aceste specii sunt afectate și prin 

stropirea terestră, dar într-o mai mică măsură. Domnul Vîntur Romel precizează că a remarcat 

absurdul legislației, deoarece primăria poate ajuta asociațiile de locatari pentru renovarea 

exterioară a blocurilor, dar nu poate ajuta aceste asociații cu deratizarea, care este un aspect 

important pentru oraș. Dumnealui specifică  că Legea 51/2006, cu toate modificările și 

completările ulterioare, precizează că una din obligațiile administrației publice este adoptarea 

de hotărâri privind ajustarea, modificarea prețurilor, iar alta obligație prevăzută este adoptarea 

de hotărâri privind restrângerea ariilor în care se manifestă condițiile de monopol.  În acest sens, 

domnul Vîntur Romel menționeză că pentru dumnealui prezintă mai mult interes art. 9 care 

prevede că autoritățile administrației publice locale au mai multe  obligații față de utilizatorii 

serviciului public, iar printre acestea se află și obligația de a refuza mărirea prețului  în condiții 

nejustificate. În acest sens, dumnealui precizează că  poate oferi un motiv pentru care să se 

refuze mărirea tarifelor la apă, și anume că autoritatea locală este obligată să asigure resursele 

necesare pentru finanțarea infrastructurii tehnico – ereditare. În acest context, acesta 

precizează că  APAVITAL mărește prețurile apei la Pașcani pentru a face investiții în altă parte, 

dar autoritățile din acea localitate ar trebui să asigure fonsurile necesare. În plus, dumnealui 

menționeză că legea prevede faptul că autoritățile locale trebuie să asigure fondurile pentru 

toate aceste investiții, nu să se mărească prețurile cetățenilor din municipiu pentru ca societatea 
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să aibă bani de investiții. Dumnealui opiniază că această acțiune este  o deturnare, deoarece 

în trecut, până să ajungă la această asociație și la acest operator, redevența se returna și se 

introducea în investiția locală, dar acum se ia redevența, se returnează, se bagă în IID, iar 

aceștia fac investiții  unde vor ei. Dumnealui precizează că este ilegal să se mărească prețurile 

până o astfel de hotărâre nu trece prin Consiliul Local. Opiniază că membrii Consiliului local 

trebuiau să își asume în fața votanților mărirea acestor prețuri. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

regulamentul aprobat de Consiliul Local prevede, într-un articol, că  dacă o hotărâre de Consiliu 

Local pentru propunerea de la  APAVITAL nu este aprobată sau respinsă în termen de 30 de 

zile, aceasta se consideră respinsă. Dumnealui menționeză că nimeni din județul Iași nu a fost 

de acord, în ARSACIS, să mărească prețul la apă, dar APAVITAL s-a prevalat de articolul 

menționat anterior, considrând că  prețul a fost respins și s-au dus la A.N.R.S.C. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă domnul 

Viceprimar al Municipiului Pașcani vrea să spună că hotărârea domnului Doru, prin care sunt 

mărite prețurile, nu a intrat în vigoare. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că domnul 

viceprimar nu spus acest lucru, ci a precizat că cei de la APAVITAL s- au adresat primăriei cu 

propunere de mărire a tarifului, dar pentru că primăria  nu a inițiat proiectul de hotărâre, se 

consideră că răspunsul acesteia este unul negativ. Dumnealui menționeză că, cu toate acestea, 

chiar dacă primăria a refuzat, conform unei reguli interne de la APAVITAL, prețul a mers mai 

departe. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă de ce nu s-a făcut un 

proiect de hotărâre care să fie suspus votului, după ce primăria a primit înștiințarea de la 

APAVITAL, pentru a se preciza clar că nu se dorește mărirea prețului. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că este 

răspunderea dumnealui, că nu neagă această chestiune . Dumnealui precizează că în calitate 

de inițiator putea face acest proiect de hotărâre, dar fiindcă primăria a transmis răspuns  că nu 

este oportun să se mărească din nou prețul la apă și că mai mulți primari din județ au trimis 

același răspuns, inițierea unui astfel  de proiect era fără sens. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani reliefează că neinițierea acestui proiect se consideră un refuz  de a accepta mărirea 

prețului. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, răspunde că efectul este 

același, fie că s-a votat, fie că nu s-a votat, cei de la APAVITAL au mers la A.N.R.S.C. și au 

obținut această mărire. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

cei de la APAVITAL s-au prevalat de cealaltă prevedere legală care spune că  dacă autoritățile 

publice locale au refuzat să mărească prețul la apă, pot merge la A.N.R.S.C. cu fișa de 

fundamentare, aceștia i-au dat aviz și prețul a intrat automat în vigoare.  

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă ce se întâmpla dacă 

se punea proiectul spre aprobare în Consiliul Local, iar acesta spunea că nu e de acord cu 

mărirea prețului. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

rezultatul era același, deoarece se considera refuz și ei se duceau tot la A.N.R.S.C. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că  A.N.R.S.C. 

aprobă, nu impune. Dumnealui menționeză că cei care au dat cetățenii pe mâna acestei 

asociații nu au fost capabili. 



34 
*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că  nu există 

decât varianta respectării regulilor care sunt la  ARSACIS. Dumnealui precizează că nu este de 

acord cu toate regulile și a discut despre acestea și în interiorul ARSACIS-ului.  

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că ARSACIS este o 

asociație care trebuie să apere drepturile cetățenilor, nu pe cele ale societății APAVITAL. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că scopul 

asociației ARSACIS nu este acela de apăra drepturile, ci de a respecta drepturile, respectiv de 

a asigura funcționarea serviciului de apă, deoarece înainte de a vedea cât este prețul la apă, 

dacă acesta e mare sau mic, important este să existe apă. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, opiniază că este un monopol. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează  că este un 

monopol, deoarece nu sunt două țevi de apă, ci una singură, asemenea curentului care circulă 

printr-un singur cablu.  

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, răspunde că pe același cablu 

la curent sunt mai multe firme care furnizează curent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că  este 

o singură țeavă de apă și o singură țeavă care preia canalizarea. Dumnealui opiniază că ieșirea 

din ARSACIS ar însemna falimentul orașului. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, răspunde că dumnealui nu a 

cerut ieșirea din ARSACIS. Dumnealui precizează că se pot modifica regulile ARSACIS. 

Totodată, acesta opiniază că cei care au introdus municipiul în ARSACIS nu au fost capabili să 

negocieze ceva în interesul localității, deoarece nu era în interesul municipiului ca ARSACIS să 

indice modalitatea de calcul a prețului apei. Dumnealui precizează că asociația prevede ca 

suportabilitatea este singura modalitate de calcul a prețului apei, adică prețul operatorului să nu 

depășească suportabilitatea. Dumnealui opiniază că se pot schimba foarte multe lucruri dacă 

se dorește asta. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

municipiul Pașcani are un singur vot în această asociație. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că pe vremea 

președintelui Ceaușescu, acesta era singurul candidat, dar cu toate acestea era votat cu 

97%,98%,99%, dar la ARSACIS trec hotărârile cu 100% voturi. Dumnealui precizează că la o 

ședință trecută a vorbit despre problemele șoselei de la Municipal, până la Obor, iar domnul 

primar a spus că acestă șosea este în garanție. În acest sens, dumnealui întreabă dacă a fost 

sesizat constructorul repectiv că șoseaua este rea. Domnul Romel Vîntur întreaba dacă domnul 

primar a trecut prin zona menționată. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că a trecut 

prin zona menționată, respectiv că a trimis adresă către constructor. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă domnul primar 

poate publica pe rețelele de socializare o fotografie cu adresa înaintată către constructor. 

Dumnealui solicită o dovadă în acest sens. Acesta precizează că ar putea publica pe internet 

un pasaj din ședința de consiliu local în care s-a discutat despre Parcul Peștișoru, iar domnul 

primar a menționat că dorește să se facă un restaurant de protocol cu băutură și potol, utilizat 

de acesta după ce se întâlnește cu marii specialiști politici din județ. Dumnealui precizează că 

a scos și fragmentul în care domnul primar al Municipiului Pașcani spune că a făcut bine că a 

insitat cu centrul multicultural, deci nu mai e restaurant cu bătură. 
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Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

niciodată nu a fost restaurant cu băutură. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că dacă 

domnul Romel Vîntur ascultă un conținut online de pe la alte cercuri, nu ar trebui să i se pună 

dumnealui cuvinte în gură, precum termenul „potol” etc. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, răspunde că a utilizat termenul 

de „potol” pentru a face rimă. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă ce se întâmplă cu 

marcajurile de la sensurile giratorii. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

aceste marcaje vor fi refăcute atunci când se va încălzi afară. Dumnealui precizează că aceste 

probleme au fost semnalate și de Poliția Rutieră, au fost discute în comisia de circulație. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că pentru selectarea 

gunoiului cu ajutorul insulellor ecologice sunt trei soluții: convingerea, creea de facilități și 

coerciția. Dumnealui relifează că  insulele ecologice puse în oraș nu sunt o facilitate pentru 

cetățeni. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, consilier local, menționeză că  domnul Vîntur Romel a 

punctat foarte bine, dar îi cere să definească conceptul de facilitate. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, să fie mai multe pubele în care 

să fie pus gunoiul, dacă cea pusă este plină, să fie mai accesibilă gaura de acces, prin care se 

aruncă gunoiul. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei,  consilier local, răspunde că aceste insule ecologice 

sunt aprobate să fie  așa, cu acest tip de acces. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă cine le-a aprobat. 

Domnul Grigoriu Mihai  - Gabriel, consilier local, răspunde că nu le-a făcut primarul din 

Pașcani, ci le-a proiectat  cineva care are studii în domeniu. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că acestea trebuie să se 

încadreze în anumite norme. Dumnealui menționează că e posibil ca acestea să fie armonizate 

cu cele din uniniunea europeană. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că va 

transmite Ministerului Mediului, de unde au primit aceste insule, în valoare de 3 milioane de lei, 

că domnul Vîntur Romel nu este de acord cu ele. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Vîntur Romel, cetățean al Municipiului Pașcani, mulțumește pentru că a fost 

ascultat. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului 

Moțatu Ion, cetățean al Municipiului Pașcani. Dumnealui întreabă dacă Decizia 344 din 

16.12.2024 are un temei legal cu privire la majorarea prețului, un deviz din care să rezulte 

creșterea prețului apei, care să îl justifice.  

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că au 

fișa lor de calcul. 
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Domnul Moțatu Ion, cetățean al Municipiului Pașcani, reliefează că  a căutat Decizia 301 

din 04.12.2024 care face referire la aprobarea prețului la apă, respectiv Decizia 302 din 

04.12.2024 care face referire la canalizare și nu le-a găsit. Dumnealui spune că a sunat la 

APAVITAL Iași, iar aceștia i-au comunicat că aceste hotărâri sunt cu caracter secret. Acesta 

întreabă unde le găsește ca să le citească. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că le va 

cere și unitatea administrativ-teritorială. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, cosilier local, propune înființarea unei rute interne cu 

autobuzul electric, pentru seniori și copii. Dumnealui spune că ar fi oportun să se facă ture de 

oraș pe la orele 11:30, respectiv 19:30. Domnul consilier local precizează că s-ar putea face o 

perioadă  cu titlu gratuit până aceștia se obișnuiesc. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

nu există gratuit, ci prin subvenție de la Consiliul Local. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, cosilier local, precizează că  se pot da subvenții sau 

acordarea unei autorizații de călătorie. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționeză că 

aprecizează propunerea domnului consilier local. Dumnealui precizează că  s-a mai discutat 

despre acest subiect, despre realizarea unui circuit intern în zona deal-vale. Dumnealui opiniază 

că este cam greu de realizat acest circuit intern cu microbuzul de 10 m, dar se pot găsi trasee. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că ar fi bine dacă s-ar achiziționa un autobuz 

mai mic.  

Domnul Macovei Vlad - Andrei, cosilier local, reliefază că ar fi bun un autobuz 

asemănător cu al celor din comuna Tătăruși. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că ar bine 

ca acesta să fie mai mic. Dumnealui opiniază că acesta  trebuie ținut cel puțin un an de zile 

penru a se observa dacă oamenii se obișnuiesc cu el. Totodată, dumnealui precizează că, în 

momentul în care se aprobă un traseu nou,  orice cheltuială care vine de la ECOSERV, va fi 

facturată, deci există doar drepturi gratis de care beneficiază cetățenii, dar sunt plătite din 

bugetul local. Dumnealui menționează că aceste servicii sunt cu obligația de a face, în sensul 

că dacă s-a stabilit în consiliul local că la o anumită oră autobuzul trebuie să meargă pe un 

anumit traseu, fie că acesta va fi plin, fie că vor fi zero călători, trebuie acoperite cheltuielile. 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că ar fi bine ca acesta 

să circule la 11:30, respectiv la 19:30. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, cosilier local, specifică că așa pot fi ajutați și seniorii 

care merg la cumpărături. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se poate 

întâlni cu membrii consiliului local sau reprezentanții partidelor politice, respectiv cu cei de la 

ECOSERV  pentru a purta discuții despre acest subiect, pentru a înțelege exact cât costă 

achiziționarea unui autobuz, daca va fi cazul, respectiv costurile pentru a merge mai departe 

asumat cu acest proiect. Dumnealui precizează că îi va convoca pe membrii Consiliului Local 

într-o ședință pentru a li se prezenta planșe și alte materiale.   

Domnul Conache Eduard – Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Olariu Costel – Sorin, consilier local. Dumnealui precizează  că se bucură pentru că s- a ajuns 

la aceasta soluție cu privire la transportul intern, deoarece a mai fost cu doi ani în urmă făcut 
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un astfel de proiect, dar nu a fost votat. Domnul consilier local menționează că nu i se pare 

normal să se vină cu un preț aruncat de undeva, în condițiile în care la un moment dat, în 

Consiliu Local, s-a votat un plan tarifar. Dumnealui precizează că adresa de la ARSACIS  

trebuia să fie către Consiliul Local. Domnul consilier local reliefază că hotărârea de validare sau 

nu a pețului apei trebuia să fie a Consiliului Local, acesta nu trebuia să fie luată la masa verde 

sau de către colegii de partid. Dumnealui precizează că se ajunge iar la principiul conform căruia 

Consiliul Local este sfidat. Totodată, domnul consilier local menționeză că nu i se pare normal 

ca membri Consiliului Local să fie sfidați prin faptul că altcineva ia decizii în locul dumnealor. 

Pe lângă acest aspect, dumnealui precizează că sunt multe persoane navetiste care își 

parchează mașinile în zona pieței din vale pe tot parcursul programului de muncă, blocând acea 

parcare. Domnul consilier local specifică că cei cu dube care parchează în zona menționată 

sunt amendați, dar ceilalți nu, chiar dacă staționează peste termenul prevăzut în Regulament. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că toți cei 

cu dube au fost sancționați. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

în zona indicată există o interdicție de 5+1 pentru parcare, nu există și o  interdicție pe oră. 

Totodată, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani reliefază că cei de la piață se plâng de 

faptul că multe persoane care lucrează la unitățile din Pașcani parchează în zona menționată 

și ocupă locurile. Dumnealui precizează că atunci când vor fi parcările cu plată se va pune 

cronometru, se va stabili un preț modic per tichet, și astfel cei care stau câte 8-10 ore la serviciu 

nu vor mai lăsa mașina în piață, deoarece nu vor mai plăti câte 8-10 lei/oră pentru a sta acolo. 

Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani opiniază că singura soluție pentru această situație 

o reprezintă parcările private. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, solicită Hotărârea de Consiliu Local care 

prevede această restricție de 5+1.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează că își amintește faptul că era 

prevăzută și o restricție a staționării pentru intervalui orar 8-15. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

nu ai cum să cuantifici staționarea. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, menționează că se pot cuantifica 

staționările prin intermediul camerelor poliției locale. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

în zona pieței din vale se vor face parcări cu plată. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, opiniază că ar trebui făcute mai repede 

aceste parcări cu plată. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefază că mereu 

se așteaptă ca totul să se facă repede, bătând doar din palme. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează că se vor face aceste parcări 

peste doi – trei ani. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că va face 

aceste parcări așa cum le-a făcut și domnul consilier local. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, răspunde că atunci când a fost primar a 

făcut. 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează  că s-a uitat la ședința comisiei 

de circulație în cadrul cărea s-a discutat despre sensurile unice de pe strada Mihail 

Kogălniceanu, de pe strada Eugen Stamate și de pe strada Ion Neculce și a observat că se 

discuta foarte aprins despre anumite aspecte. În acest context, domnul consilier local are 

rugămintea ca în cadrul acestei comisii să nu se mai discute despre lucruri ilegale, deoarece 

sensurile unice de pe străzile menționate au fost instituite fără aproabarea Consiliului Local și 

fără respectarea a avizului poliței de circulație, prin urmare, acestea sunt ilegale. Dumnealui 

opiniază că nu este normal ca într-o comisie a primăriei municipiului Pașcani să se discute 

despre chestiuni ilegale. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că libertatea 

de a discuta într-o comisie nu poate fi îngrădită nimănui. Dumnealui precizează  că domnul 

consilier local ar trebui să se uite și ce s-a făcut cu ani în urmă cu privire la legislația rutieră. 

Dumnealui menționează că aceste sensuri unice vin din urmă cu niște lucruri, iar datoria 

administrației este să le îmbunătățească, să le facă din ce în ce mai bine, fără să se mai caute 

vinovați. Dumnealui precizează că în ultimele ședințe de Consiliu Local referitoare la regulile de 

circulație s- a stabilit că după avizul de la Poliția Rutieră din Iași se solicita în Consiliul Local 

votul pentru orice regulă de circulație care se instalează. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

specifică că nu poate merge la toate intersecțiile să facă modificări, ci trebuie luate ca atare 

acele semne de circulație montate în trecut, indiferent de modalitatea prin care au fost stabilite. 

Dumnealui menționează că pesoanele nemulțumite pot merge în instanța de judecată pentru a 

cere anularea acestora. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, precizează că acestea au fost făcute î 

ntimpul mandatului domnului primar, iar colegii dumnealui, care sunt de profesie juriști, ar putea 

să îi spună că este obligat să respecte legea. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă din 

perspectiva domnului consilier local coerența se referă doar la mandatul dumnealui. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, răspunde că prin coerență se înțelege 

respectarea legii. Dumnealui reliefează că ținând cont și de cele expuse anterior cu privire la 

sfidarea consiliului local prin netrimiterea adreselor, domnul primar ar putea să nu mai convoace 

deloc consiliul, ci să se comporte ca un stăpân al municipiului. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi cere domnului 

consilier local să nu se mai victimizeze. Dumnealui precizează că în mandatul dumnealui a fost 

prima dată când s-a venit în Consiliul Local cu  reguli de circulație pentru a fi aprobată de acesta, 

iar acum tot dumnealui, care a dorit să pună lucrurile în ordine, este învinuit. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, propune crearea unui grup de Whatsapp în care 

să fie adăugați toți consilierii locali, iar atunci când apare o problemă toți vor fi înștiințați, vor 

putea fi convocați, se vor putea face propuneri, se vor putea sesiza eventualele probleme pe 

care aceștia le găsesc prin municipiu, probleme care țin de gospodărie comunală, de piață etc. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi întreabă pe membrii 

Consiliului Local dacă are acordul dumnealor pentru înființare acestui grup de Whatsapp. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului 

Pintilie Ciprian, consilier local. Dumnealui precizează că a observat că în Gâșteși, spre Topile, 

cei de la APAVITAL lucrează la extindere conductei.  În acest context, dumnealui întreabă ce 



39 
*Sedința ordinară din 30.01.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

poate spune domnul primar despre celelalte extinderi. Domnul consilier local menționează că 

s- a oprit la un moment dat conducta și au mers până la intersecția cu drumul spre  localitatea 

Lespezi. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că este o 

veste bună, dar dumnealui nu a fost informat despre acest lucru 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă dacă chiar nu există niciun raport al 

constructorul prin care să îi aducă la cunoștință acest lucru domnului primar. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu există 

un astfel de raport. Dumnealui precizează că primăria a sesizat o serie de probleme, printre 

care și cea menționată de domnul consilier local, pe care le-a comunicat celor responsabili. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că se bucură  că a fost rezolvată această 

problemă, dar nu știe să răspundă despre celelalte. Dumnealui precizează că ultimul răspuns 

al lor a fost că nu se face, dar dacă au găsit acum o variantă pentru a-l prinde în proiect este în 

regulă. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, precizează că oricum se fac legături cu unitatea 

administrativ-teritorală și Valea Seacă. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

probabil este băgat în proiectul cu Valea Seacă. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că ar fi 

normal ca limitele unității administrativ -teritoriale să fie la mijlocul străzii, deoarece așa se poate 

realiza o racordare la o utilitate publică, se poate face o stație de autobuz etc. Dumnealui 

specifică că mai sunt astfel de anomalii cu localitatea Hărmăneștii Vechi 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului 

Vîrlan Andrei, consilier local. Dumnealui precizeză că este o problemă, pe care o reclamă 

oamenii, cu trecerea de pietoni de la Liceul Tehnologic „Mihai Busuioc” Pașcani. Domnul 

consilier local menționează că a primit o poză pe rețeaua de socializare Whatsapp în care se 

observa faptul că se monteză stâlpii inclusv în această perioadă. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se 

montează stâlpii prin oraș și se vor reface zonele în care au căzut stâlpii. Dumnealui reliefează 

că  anul acesta se vor mai cumpăra din bugetul local stâlpi și se vor realiza extinderi printre 

blocuri, pe la grădinițe. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că unii cetățeni sunt 

foarte comozi și parcheză cât mai aproape de unitățile de unde își fac cumpărăturile, fără să 

țină cont că parchează pe trecerile de pietoni. 

Domnul Olariu Costel – Sorin, consilier local, întreabă ce face Poliția Locală, deoarece 

când dumnealui a cerut demisia comandantului toată lumea a tăcut, dar acum se plâng că 

Poliția Locală nu își face treaba. 

Domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că  aceștia 

încearcă să  lucreze cât de bine pot. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, declară șdința ordinară 

închisă și mulțumește tuturor pentru participare. 

Ședința se încheie la 11:32 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Conache Eduard - Cătălin                                                                     Irina Jitaru 
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